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نماهنگ جدید ابوذر روحی رونمایی می شود 

ابــوذر روحی از خوانندگان 
شــنــاخــتــه شــده موسیقی 
ــه در  ــ ــ ــاب اســـــــت ک ــ ــ ــق ــ ــ ان
سال های گذشته با قطعه 
مشهور »ســـام فــرمــانــده« 
فصلی تازه از فعالیت هایش 
کــــــرده اســــــت. او  را آغــــــاز 
ــریــن  ــازه ت ضــمــن تــشــریــح ت
فعالیت هایش توضیح داد: 
ــای گــذشــتــه کــار  ــ ــ در روز ه

تولید قطعه جدیدی با نام »عهد ما« توسط مرکز هنری رسانه ای 
نهضت به پایان رسید و در روز های پیش رو پس از پایان مراحل 
تولید، این نماهنگ پیش روی مخاطبان قرار می گیرد. وی افزود: 
آنچه در این پروژه برای گروه تولید مهم بود، تولید یک نماهنگ 
جدید با موضوع محور مقاومت در قالب نماهنگ دوزبانه عربی 
و فارسی بود که در آن به مضامین جبهه مقاومت و قدردانی از 
رزمندگان جبهه مقاومت در لبنان، عراق، یمن و فلسطین اشغالی 
 توجه شود. مضامینی مثل »لبنانی قوت ما«، »عراق افتخار ما«، 
»ایرانی ارتش ما«، »یمن عهد ما«، »غزه صبر ما«، »ای صهیونیست ها 
ما مقاومت هستیم، ما انتقام جویانیم« که تاش شده است در قالبی 

متفاوت برای مخاطبان ارائه شوند.

 پخش »سووشون« از شبکه نمایش خانگی

ــال  ــریـ ــیـــد سـ ــولـ مــــراحــــل تـ
»ســـــــووشـــــــون« ســاخــتــه 
نرگس آبیار به پایان رسیده 
و آمـــــاده انــتــشــار در سه 
ــت.   فــصــل ده قــســمــتــی اس
مــــــــیــــــــاد کــــــــــی مــــــــــرام. 
 ســــــــــــام درخـــــــشـــــــانـــــــی، 
 بـــهـــنـــوش طـــبـــاطـــبـــایـــی.

 ، ــا ــ ــبـ ــ ــیـ ــ ــکـ ــ   هـــــــــوتـــــــــن شـ
ــه صـــدرعـــرفـــایـــی،  ــتـ ــرشـ  فـ

مریم سعادت، مجید صالحی، ترلان پروانه، مزدک میرعابدینی، 
آرمین رحیمیان، آزاده صمدی و... در این سریال ایفای نقش 

می کنند.

کران آنلاین شد »پرویزخان« راهی ا

ــی  ــ ــایـ ــ ــمـ ــ ــنـ ــ ــیـ ــ ــم سـ ــ ــلـ ــ ــیـ ــ فـ
»پرویزخان« به نویسندگی 
کــارگــردانــی علی ثقفی از  و 
جمعه ۷اردیــبــهــشــت مــاه 
ســاعــت ۸صــبــح در بخش 
کران  سینماآناین فیلم نت ا
خواهد شد. »پرویزخان« 
ــاه در  ــ ــدمـ ــ ــنـ ــ ــفـ ــ ۲۳اسـ از 
کشور  سینماهای ســراســر 
کــرانــش را آغــاز کــرده بود.  ا

این فیلم سینمایی در چهل ودومین جشنواره فیلم فجر موفق 
غ بلورین بهترین فیلم اول،  شده بود در ۹رشته نامزد شود و سیمر
غ بلورین بهترین تدوین و دیپلم افتخار بهترین فیلم نامه  سیمر
را دریافت کرد. سعید پورصمیمی، حمیدرضا پگاه، بهنام تشکر، 
 علی بــاقــری، المیرا دهقانی، خسرو احــمــدی، مهدی قربانی، 
یاسین مسعودی، محمدصادق ملک، نیما نادری، روزبه رئوفی، 
ــدا... شادمانی و مریم سعادت بازیگران ایــن فیلم سینمایی  ی

هستند.

«، ویژه نابینایان انتشار فیلم سینمایی »همسر

نــســخــه ویـــــژه نــابــیــنــایــان 
فیلم سینمایی »همسر« با 
صدای مسعود فروتن منتشر 
مــی شــود. بــه گــزارش ایلنا، 
گــروه »سوینا« نسخه ویژه 
یی  سینما ن فیلم  یا بینا نا
»هــمــســر« ساخته مهدی 
ا پنجشنبه  زاده ر فــخــیــم 
6اردیـــــبـــــهـــــشـــــت۱۴۰۳ در 
ــه  ــ ــامـ ــ ــرنـ ــ چـــــــــارچـــــــــوب بـ

از   ۱۹ »فیلمخانه« منتشر می کند. ایــن فیلم پنجشنبه ســاعــت
ــرس مــخــاطــبــان قـــرار مــی گــیــرد.  ــت طــریــق ســایــت ســویــنــا در دس
عاقه مندان می توانند با مراجعه به پایگاه اینترنتی سوینا به نشانی 
sevinagroup.com بــه فــایــل صــوتــی فیلم های سینمایی 

توضیح دار دسترسی داشته باشند.

بازیگران سریال »هشت پا« معرفی شدند

بازیگران سریال »هشت پا« 
به کارگردانی احمد معظمی 
مشخص شدند. به گزارش 
شهرآرانیوز، تصویربرداری 
ــا«  ــ ــت پـ ــ ــشـ ــ ســـــــریـــــــال »هـ
به کارگردانی احمد معظمی 
که در سکوت کامل خبری 
پــیــش مـــی رفـــت، بــه پــایــان 
کنون در  رسیده است و هم ا
گذاری  مرحله تدوین و صدا

قرار دارد.

پوستر جدید »سال گربه« رونمایی شد

هم زمان با آغاز هفته سوم 
کــــــران فــیــلــم ســیــنــمــایــی  ا
گربه« به کارگردانی  »ســال 
ــی مــصــطــفــی  ــدگ ــن ــس ــوی و ن
ــی زاده، پــوســتــر جدید  ــقـ تـ
ــد.   ــن فــیــلــم مــنــتــشــر ش ــ  ای
کران»سال گربه« از صبح  ا
چهارشنبه ۲۲فروردین در 
کشور  سینماهای ســراســر 
آغاز شده و پس از دو هفته 

گر بیش از ۲۲میلیارد تومان فروخته است. با ۴۰۰هزار تماشا

 شکیبا افخمی راد

از زمان آغاز حمله رژیم صهیونیستی به 

گفت وگوی 
روز

غزه، هنرمندان بسیاری تلاش کرده اند 
تا با تولید آثار هنری تأثیرگذار، توجه مردم 
جهان را به جنایاتی جلب کنند که در 
خ دادن اســت. احمدرضا عبیدی،  این منطقه درحــال ر
هنرمند مشهدی که با نام هنری »ججو« شناخته می شود 
گی موزیک ویدئوی  نیز یکی از این افــراد اســت. او به تاز
»خاورمیانه« را منتشر کرده که با استقبال خوبی هم در 

فضای مجازی روبه رو شده و تا امروز بیش از 100هزار بازدید 
فقط در صفحه شخصی ججو داشته است. ججو قطعه 
»خــاورمــیــانــه« را بــه مــردم غــزه تقدیم کــرده و در صفحه 

مجازی اش دربــاره آن نوشته است: »بــرای محکوم کردن 
نسل کشی کودکان فلسطینی لازم نیست مسلمان یا عرب 
باشید؛ کافی است به ندای قلبتان گوش فرا دهید.« او که 
همواره تلاش می کند با آثارش تأثیر مثبتی در جامعه بگذارد، 
پیش از این در سال1394 آلبوم »سمبل« را منتشر کرده بود 
که تهیه کنندگی اش را حامد بهداد برعهده داشــت. ما 
به مناسبت انتشار موزیک ویدئوی تأثیرگذار »خاورمیانه« 
به سراغ ججو رفتیم و با او درباره فعالیت هایش گپ وگفت 

کردیم.

قطعه »خاورمیانه« چطور تولید شد؟  

من همواره تــاش می کنم با آثــارم ضمن برانگیختن 
ــرای ارتــقــای فرهنگ  ــراد، قدمی مثبت ب احــســاس افـ
اجــتــمــاعــی و حـــس انـــســـان دوســـتـــی بـــــــردارم. شعر 
»خاورمیانه« هم که از سروده های یاسر قنبرلوست، 
مانند دیگر شعرهای این شاعر از فضایی اجتماعی 
آمیخته با احساس برخوردار بود. ازاین رو، زمانی که شعر 
را خواندم، تحت تأثیر قرار گرفتم و برایش ملودی ساختم.

چرا تصمیم گرفتید این قطعه را به مردم غزه تقدیم کنید؟  

به نظرم در اوضاع فعلی کلمه خاورمیانه چیزی به جز 
تصویر نورانی و پرانعکاس غزه نمی تواند باشد. درواقع 
اوضــاع کنونی غزه معرف وضعیت همیشگی منطقه 
خاورمیانه است؛ منطقه ای که در طول تاریخ همواره 
کنون  ــا ا ــه رو بـــوده ام ــ بــا اســتــعــمــارزدگــی و چــپــاول روب
مظلومیتش بیشتر از همیشه نمایان شــده اســت. 
همچنین وقایع غــزه چهره واقعی ظالم را به صورت 
کامل آشکار کرده است، به طوری که دیگر کشورها هم 
نمی توانند آن را کتمان کنند. باتوجه به این اوضاع و از 

آنجایی که همیشه فضای ذهنی ام، 
فــضــای دغــدغــه مــنــدی بـــوده اســت، 
موضوعی مهم تر و اساسی تر از غزه 
پیدا نکردم و دوست داشتم در حد 
توانایی خودم کاری اثرگذار انجام دهم.

دربــاره ســبک موســیقی قطعه   

»خاورمیانه« توضیــح دهید؛ فضای آن 

کمی متفاوت از آثار گذشته تان است.

ســبــکــش نــســبــت بـــه آثـــــار قــبــلــی ام 
عامه پسندتر است. درواقع من سعی 

کردم قطعه »خاورمیانه« عاوه بر اینکه استانداردهای 
خاص خودش را دارا باشد، در فضایی ساخته شود که 

بتواند مخاطب بیشتری را جذب کند.

موزیک ویدئو اثر هم خیلی متفــاوت و تأثیرگذار بود.   

درباره ایده ساخت آن و انتخاب تصاویر آرشیوی بگویید.

ما بــرای ساخت موزیک ویدئو »خاورمیانه« با افــراد 
حــرفــه ای و کــاربــلــد هــمــکــاری کــردیــم و خوشبختانه 
توانستیم از لحاظ کیفی و هنری، اثری قابل قبول ارائه 
کنیم. چالش اصلی ما مرحله انتخاب تصاویر آرشیوی 
بود، چون در ابتدا قصد داشتیم خیلی دردها و زخم های 
خاورمیانه را در کلیپ نشان دهیم، اما درنهایت به این 
نتیجه رسیدیم که برخی نکات کلی و تأییدشده را بیان 
کنیم و روی جزئیات تمرکز نکنیم. همچنین سعی کردیم 
به اتفاقاتی که به دوقطبی شدن در جامعه دامن می زند، 
نپردازیم و حرفمان را به گونه ای مطرح کنیم که درنهایت 
ک و وطن ببینند و متوجه  همه خودشان را در یک خا
شوند نباید برابر بیگانگان سکوت پیشه کنند و باید 

حق طلب و آزاده باشند.

در این مدتی که از انتشــار موزیک ویدئو »خاورمیانه«   

می گذرد، بازخوردها چطور بوده است؟

من بعد از چهارپنج سال اثری منتشر کردم. با وجود این، 
با استقبال خوبی روبه رو شدم. خوشبختانه خیلی ها 
موزیک ویدئو »خاورمیانه« را دوست داشتند و آن را به 

ک گذاشتند. به نظرم خود اثر هم جایی ایستاده  اشترا
است که می تواند با قشرهای مختلف مردم ارتباط برقرار 

کند و درواقع نقطه قوت کار همین بوده است.

در ســال های گذشــته کمتر دیدیم که آثار دغدغه مند   

به ویژه در عرصه موســیقی بدون حمایت ارگان های دولتی 

تولید شوند، اما شــما به صورت خودجوش و بدون حمایت، 

موزیک ویدئو »خاورمیانه« را منتشر کردید. این اتفاق از کجا 

نشئت می گیرد؟

اینکه موزیک ویدئو »خاورمیانه« خودجوش منتشر 
شده است، به فضای ذهنی خودم برمی گردد؛ فضایی 
که حتی از طریق اسم هنری من که نام یک شخصیت 
ــواه اســت، مشخص مــی شــود. عــاو بر این،  آزادی خــ
به نظرم کاری که دلی باشد، تأثیرش بیشتر است و حتی 
می تواند افراد بیشتری را با خودش همراه کند. این نوع 
از آثار، نیازی به حمایت ندارند، هرچند که این روزها 

فرایند تولید بسیار دشوار شده است.

به اســم هنری تان اشــاره کردید. درباره ججو و علت   

انتخاب این نام بیشتر توضیح دهید.

یکی از شخصیت های موردعاقه من نادرشاه افشار است 
که فردی شجاع، هوشمند، وطن پرست و آزادی خواه 
بــوده اســت. ججوخان هم در زمــان خــودش، فردی 
آزادی خواه بوده که مقابل استعمارگر 
ایستادگی می کرده است، به طوری که 
ــادر را بــه او داده  حــتــی لــقــب روح نـ
 بودند. بعد از مرگ ججوخان، شعرها 
و موسیقی های مختلفی در وصف او 
ــروده و ساخته مــی شــود، حتی ما  س
در موسیقی خراسان، مقامی به نام 
مقام ججوخان داریــم. این تنیدگی 
ــا فــضــای  ــ ــان ب ــوخـ ــجـ شــخــصــیــت جـ
موسیقی که در خراسان هم ریشه دارد، 
برای من بسیار جذاب بود و باعث شد 

این اسم را برای خودم انتخاب کنم.

شما سال1394 آلبومی به نام »سَمبَل« را منتشر کردید،   

اما بعد از آن کم کار شدید. علت این فاصله گرفتن چه بوده 

است؟

ــرای آلــبــوم »سَــمــبَــل« خیلی تاش  مــن و دوستانم ب
کردیم، اما آلبوم فروش خیلی زیادی نداشت و آنچه 
خ نداد. ازاین رو من دیگر برای  فکر می کردیم، برایش ر
ادامه ماجرا مشتاق نبودم و برای کسب درآمد وارد 
که به فاصله گرفتنم از فضای  مسیر دیگری شــدم 
موسیقی منجر شد. البته در این مدت چند اثر ضبط 
کرده ام که هنوز منتشرشان نکرده ام، چون معتقدم در 
مسیر حرفه ای باید سیستماتیک تر جلو رفت، یعنی 
تهیه کننده ای وجود داشته باشد و برخی مسائل را 

پیگیری کند.

یعنی آلبوم »سمبل«، شما را به هدفتان نرساند؟  

ما سعی کردیم کار خوبی ارائه دهیم؛ کاری که دست کم 
از نظر خودمان قابل دفاع باشد، ولی چون آن موقع 
فضای مجازی و رســانــه هــای اجتماعی مثل امــروز 
گیر نبود، متأسفانه آلبوم حتی با وجــود حضور  فرا
حامد بهداد به عنوان تهیه کننده، آن طــور که باید 
شنیده نشد، درحالی که من فکر می کنم دست کم دو 
قطعه در آلبوم وجود داشت که مخاطب پسند بود و 

گیر شود. می شد فرا

همکاری تان با حامد بهداد چطور شکل گرفت؟  

من و حامد بهداد از طریق استاد حبیب ا... بیگناه 
باهم آشنا شدیم، پس از آن حامد که خودش اهل 
موسیقی است و هنر را به اندازه کافی می شناسد، آلبوم 
گر او  را شنید و تهیه کنندگی آن را قبول کرد. به نظرم ا

نبود، »سمبل« به همین اندازه هم شنیده نمی شد.

از اســتاد بیگناه و مراوده ای که با ایشــان داشته اید   

بگویید.

من به واسطه یک اتفاق به خانه استاد بیگناه راه پیدا 
کردم و از آن زمان مسیر فکری ام بسیار تغییر کرد. 
درواقع مراوده با ایشان به من نشان داد که می شود 
اهل هنر و ادبیات و نظرات روشن بود و جنبه های 
معرفتی و اخاقی را هم حفظ کرد؛ موضوعی که پیش 
از آن در ارتباطات شخصی ام با افــراد دیگر ندیده 
بودم. همچنین آشنایی با استاد بیگناه باعث شد 
که من بسیار عمیق تر درگیر اخاق و معرفت شوم و 

حال وهوای روحی و ذهنی ام تغییر کند.

شما شاگرد اســتاد یگانه هم بوده اید. درباره ایشان و   

تأثیری که در مسیر کاری تان داشته اند بگویید.

من مدتی درخدمت استاد محمد یگانه که مرجعی در 
موسیقی خراسان هستند، دوتار کار می کردم و بی شک 
این تجربه روی فضای موسیقی من تأثیر بسیاری 
گذاشته است. البته در آثار بیشتر ما خراسانی ها یک 
که در موسیقی  لهجه موسیقایی شنیده می شود 
ک ریشه دارد؛ لهجه ای که شاید خودمان هم  این خا
متوجهش نشویم، ولی به عنوان مثال یک هنرمند 

تهرانی به آن پی ببرد.

چقدر سعی می کنید از موسیقی خراسان در کارهایتان   

استفاده کنید؟

موسیقی خراسان ریشه است و من دوست دارم تا 
جایی که امکان دارد، از آن در آثارم بهره بگیرم؛ اما اینکه 
بخواهم به صورت خالص کار فولک انجام دهم یا چیزی 
به آن اضافه کنم، کاری بسیار سخت و حتی نشدنی 
است، چون پیش از ما استادان موسیقی خراسان 
به عنوان ستاره های پرنور آسمان فولک، کارهایی را 
که باید، انجام داده انــد. من حتی موسیقی فولک را 
آسمانی می دانم و معتقدم که از مبدأ اصلی سرچشمه 
گرفته است. برای مثال در این نوع از موسیقی ما با یک 
دوتارنواز روبه رو می شویم که نت نویسی بلد نبوده، اما 
اثری خلق کرده که ماندگار شده است. دست یافتن 

به این جایگاه بسیار سخت است.

به نظرتان موســیقی نواحی در فضای موسیقی امروز   

جامعه چه جایگاه و کاربردی دارد؟

موسیقی نواحی منبع و پایه موسیقی امروز ماست و 
تأثیرش را هم گذاشته است. البته این تأثیر، چیزی 
نیست که ما برای کسب آن تاش کرده باشیم. ما همین 
ک هستیم، از موسیقی نواحی بهره مند  که در این خا

شده ایم که بسیار هم لذت بخش است.

با این اوصاف، سبک موسیقی ای را که شما کار می کنید،   

می توانیم تلفیقــی بدانیم. ترجیح خودتان این اســت که 

همیشه در این فضا کار کنید؟

بله، می شود گفت سبک بیشتر کارهایم تلفیقی بوده 
ک یا کاما پاپ  است، اما کارهایی در فضای پاپ را
هم داشــتــه ام. درواقــع من خــودم را چندان به ژانر 

محدود نمی کنم و بیشتر تأثیرگذاری برایم اهمیت 
دارد. یک زمانی می گفتیم ما موسیقی فیوژن )تلفیقی( 
کار می کنیم، ولی الان چندان برایم خط کشی شده 
نیست و دوست دارم فضاهای مختلف را امتحان کنم.

ولی به طورکلی فضای موسیقی شما متفاوت از آثاری   

اســت که این روزها طرف داران زیادی پیدا کرده اســت؛ 

آثاری که بسیار شــبیه به هم هستند. علت این اتفاق را چه 

می دانید؟

به نظرم بیشتر آثاری که در بازار موسیقی ما منتشر 
می شوند، شبیه به یکدیگر هستند، اما ریشه این 
اتفاق را نباید در خواننده های جوانی که دوست 
گــر واقعا  کــرد. ما ا دارنــد مشهور شوند، جست وجو 
دغدغه موسیقی داریم و به دنبال این هستیم که 
چرا آثار سخیف زیادی در بازار منتشر می شود، فقط 
باید پیکان انتقادهایمان رو به تهیه کننده ها باشد، 
چون آن ها هستند که خواننده را معرفی و حتی مسیر 
موسیقی را تعیین می کنند. متأسفانه در این روزها 
تهیه کنندگان موسیقی، بنگاهی و بازاری شده اند و 
فقط به جیبشان فکر می کنند، درحالی که در گذشته 

مؤلف بودند.

آیا امکان دارد شما هم به ســمت موسیقی رایج این   

روزها حرکت کنید؟

امکان دارد ولی در چارچوب خودش و نه به هر قیمتی، 
چون به نظرم تا جایی که از خط قرمزها عبور نکنیم، 

باید سلیقه مخاطب را در نظر بگیریم.

وضعیت موســیقی مشــهد را در ایــن روزها چطور   

می بینید؟

موسیقی مشهد پر از استعداد است، اما بسیاری از 
این استعدادها به دلیل اوضاع مشهد و برگزارنشدن 
کنسرت مجبورند در شهرشان به صورت غیررسمی 
فعالیت یا اینکه به تهران مهاجرت کنند. درحالی که 
برخی از آن ها در کل کشور به عنوان منبع شناخته 
می شوند، به عنوان مثال فعالیت افراد و گروه هایی 
مثل ماینس وان، مسعود فیاض زاده، نوید اربابیان، 
علی باغفر و... در مشهد باعث شده است ما در زمینه 
ک حرف اول را در کشور بزنیم. افرادی که  موسیقی را
متأسفانه در شهر خــودشــان امکان اجــرا نــدارنــد و 
مجبورند در شهرهای دیگر اجراهای کوچک برگزار 
کنند. درنتیجه می بینیم نام هنرمندان مشهدی در 
دنیای رقابتی امروز که تبلیغات و برندینگ حرف اول 

را می زند، درحال ناپدیدشدن است.

برای آینده چه برنامه ای دارید؟  

الان چند کار متفاوت آماده پخش دارم که زمان تعیین 
می کند چه وقتی منتشرشان کنم؛ اما در تاش هستم 
مانند گذشته فاصله ایجاد نشود و کارها را به صورت 
مستمر و در یکی دو ماه در اختیار مخاطبان قرار دهم.

پس »خاورمیانه« را می توانیم شروع دوباره فعالیت   

شما بدانیم؟

بله دقیقا! من که نمی توانم جنگ را پایان دهم و 
یک اتفاق عجیب برای آن همه بچه مظلوم در غزه 
رقــم بزنم، امــا تــاش می کنم بــه انــدازه خــودم هرچه 
را در تــوانــم هــســت، ارائـــه دهــم و تــأثــیــرگــذار باشم. 
ــع الان چــیــزی مهم تر از ایــن مــوضــوع برایم  ــ  درواق

ح نیست. مطر

گفت وگو با احمدرضا عبیدی )ججو( به مناسبت انتشار موزیک ویدئو جدیدش

انعکاسی از مظلومیت غزه در »خاورمیانه«
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چارسوق 

هنر

 من که نمی توانم جنگ را پایان 
دهم و یک اتفاق عجیب برای 
آن همه بچه مظلوم در غزه رقم 
بزنم، اما تلاش می کنم به اندازه 

 خودم هرچه را در توانم 
هست، ارائه دهم و تأثیرگذار 

باشم

با ترکیبی از بازی حامد بهداد و سحر دولتشاهی در یک کمدی فانتزی

اثر فیلم ساز مشهدی آماده اکران شد
ــتـــزی »مـــفـــت بـــر«  ــانـ فــیــلــم ســیــنــمــایــی کـــمـــدی فـ
به تهیه کنندگی حسین فرحبخش، کارگردانی عادل 
تبریزی، فیلم ساز مشهدی و با بازی حامد بهداد و 

سحر دولتشاهی آماده نمایش شد.
ــادل تــبــریــزی بــعــد از آخــریــن  ــزارش صــبــا، عــ ــه گـ  بـ
کـــارش )ســریــال کــمــدی »جــنــاب عــالــی«( دومــیــن 
ز »گیج گاه« را براساس  فیلم سینمایی اش پس ا
فیلم نامه ای از نیما نافع و الهه سعادتی کارگردانی 

کرده است. 
ــر« کـــمـــدی و فـــانـــتـــزی اســــت و  ــت بـ ــفـ فـــضـــای »مـ
پــیــش بــیــنــی مــی شــود بــه دلــیــل فــضــای مــتــفــاوت 
ح از فــیــلــم هــای پــرمــخــاطــب و پــرفــروش   و مــفــر

امسال باشد. 
حــامــد بــهــداد در دومــیــن هــمــکــاری اش بــا عــادل 
تبریزی پس از »گیج گاه« نقشی متفاوت را ایفا کرده 
و سحر دولتشاهی نیز بعد از ایفای نقش در فیلم 
»مستانه« به کارگردانی محمدحسین فرحبخش 

برای دومین بار با او همکاری کرده است. بهرنگ 
علوی، فروغ قجابگلی، سیاوش چراغی پور، قدرت ا... 
ایــزدی )آقــا رشید(، منوچهر آذری، گیتی معینی، 
بــهــزاد داوری، انــوش معظمی، مریم شــریــف زاده، 
محمد نیکبخت، سیدمحمد موسوی، رضا بابک 
 و شــقــایــق فــراهــانــی از دیــگــر بــازیــگــران »مــفــت بــر« 

هستند.

رئیس گروه امور سینمایی استان خبر داد

افزایش ۹درصدی مخاطبان سینماهای استان
ی  بصر سمعی  و  یی  سینما ر  مو ا ه  و گر ئیس  ر
اداره کل فرهنگ وارشاد اسامی خراسان رضوی از 
۹درصدی مخاطبان سینماهای استان  افزایش 
در فروردین ماه خبر داد.سوسن محمدزاده در 
گفت وگو با ایسنا درباره تعداد مخاطبان سینماهای 
خراسان رضوی در فروردین ماه امسال اظهار کرد: 
در فروردین ماه امسال هشت فیلم در سینماهای 
که در مجموع بیش  کران شدند  خراسان رضوی ا
گروه امور  از ۲۴۰هزار نفر مخاطب داشتند.رئیس 
سینمایی و سمعی بصری اداره کل فرهنگ وارشاد 
کل فروش  اسامی خراسان رضوی درباره میزان 
کران شده در فروردین ماه امسال گفت:  فیلم های ا
کران شده در ۷هزارو6۴۴ سانس به فروش  فیلم های ا
رفته اند و بیش از ۱۴میلیاردو6۰۰میلیون تومان فروش را 
به ثبت رسانده اند. محمدزاده ادامه داد: این درحالی 
است که در فروردین ماه پارسال ۴هزارو۵6۸ سانس 
کران شده بیش از  که فیلم های ا به فروش رفت 

۳۰۰میلیون تومان فروختند.وی یادآور  ۹میلیاردو
کران شده در خراسان رضوی  شد: از میان فیلم های ا
فیلم »تمساح خونی« به کارگردانی جواد عزتی بیش از 
۹میلیارد تومان، فیلم »بی بدن« به کارگردانی مرتضی 
علیزاده بیش از ۲میلیاردو۳۰۰میلیون تومان و فیلم 
»سال گربه« به کارگردانی مصطفی تقی زاده بیش از 

یک میلیاردو6۰۰میلیون تومان فروخته اند.


